
PROTOKÓŁ NR 12/2021

z posiedzenia XXXVII sesji Rady Gminy Sośno z dnia 10 grudnia 2021 roku

PORZĄDEK OBRAD

1. Otwarcie obrad.

Przewodnicz4ca Rady Gminy Sośno Krystyna Wąsik otworzyła obrady XXXVII sesji
rady gminy witając radnych, Skarbnika Gminy Sośno Honoratę Warmbier oraz Sekretarza
Gminy Sośno Piotra Dobrzańskiego. Posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków
komunikacji elektronicznej umożliwiających uczestnikom sesji porozumiewanie się na
odległość.

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w momencie osiągniętego kworum, przy
którym może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy Sośno, obecnych było
14 radnych (nieobecny radny Jarosław Żarczyńskź). Przewodnicząca rady gminy stwierdziła
prawomocność obrad.

W momencie zgłaszania uwag do porządku obrad sesji sekretarz gminy, w imieniu wójta

gminy, poprosił radnych o wprowadzenie do niego projektu uchwały w sprawie przekazania

do bezpłatnego używania Sołectwu Wielowicz lokalu użytkowego w Wielowiczu nr 27.

Radni większością głosów przyjęli wniosek formalny sekretarza gminy, wyrażając

jednocześnie zgodę na poszerzenie porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały.

3. Przedstawienie zmieniającej uchwały odnośnie wysokości stawek podatku od

nieruchomości obowiązujących od 1 stycznia 2022 roku.

Sekretarz gminy przedstawił radnym uchwałę zmieniającą odnośnie określenia wysokości

stawek podatku od niemchomości. Podjęcie uchwały konieczne było z tego względu, iż

organ nadzom, tj. Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy, zwrócił uwagę, że

niewłaściwe jest zwolnienie zakładu prowadzącego działalność gospodarczą z podatku od

niemchomości. Dotyczy to prowadzenia działalności kulturalnej i sportowej.
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4. Podjęcie uchwał w sprawie:

@ zmieniającej uchwały odnośnie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości

Radni podejmując uchwałę wyłączyli ze zwolnienia nieruchomości, w których prowadzona

jest działalność kulturalna i sportowa, z wyjątkiem tych, w których prowadzona jest

działalność gospodarcza.

Uchwała została przyjęta przez radnych jednogłośnie.

Podsumowanie :

ZA-14 radnych;
PRZECIW - O radnych;
WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych.

* przekazania do bezpłatnego używania Sołectwu Wielowicz lokalu użytkowego
w Wielowiczu nr 27.

Projekt uchwały również przedstawił sekretarz gminy. Poinforrnował radnych, że lokal

użytkowy położony w budynku mieszkalno - użytkowym w Wielowiczu wykorzystywany

był na bibliotekę, która została przeniesiona do budynku sali wiejskiej w Wielowiczu.

Sekretarz gminy dodał, że podjęte były 3 próby sprzedaży lokalu użytkowego, na co rada

gminy wyraziła wcześniej zgodę (28.05.2020 r.) podejmując stosowną uchwałę. Pomimo

obniżenia ceny wywoławczej lokalu z kwoty 35 000,00 zł plus VAT na kwotę 25 000,00 zł

plus VAT, lokal nie znalazł nabywcy.

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na przekazanie lokalu sołectwu Wielowicz, do

bezpłatnego używania. Mieszkańcy Wielowicza mają teraz możliwość urządzenia w tym

lokalu izby regionalnej pod nazwą ,,Izdebka Babuni". Sekretarz gminy zwrócił uwag«;, że

utrzymanie otrzymanego lokalu będzie należało do mieszkańców sołectwa Wielowicz

w ramach funduszu sołeckiego.

Podsumowanie:

ZA-14 radnych;

PRZECIW - O radnych;

WSTRZYMAŁO SIĘ - O radnych.

5. Wolne wnioskii zapytania zgłoszone podczas obrad.

W trakcie realizacji punktu porz4dku obrad związanego ze zgłaszaniem wolnych

wniosków i zapytań, żaden z radnych nie zgłosił wniosku ani zapytania.
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6. Odpowiedzi na wnioskii zapytania zgłoszone podczas obrad.

Przewodnicz4ca rady gminy pominęła punkt dotycz4cy odpowiedzi na wnioski
i zapytania, ponieważ w trakcie obrad ze strony radnych nie zostały takowe zgłoszone.

7. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady zarnknęła posiedzenie
XXXVII sesji, przypominając, iż kolejna sesja od%dzie się dnia 30 grudnia 2021 roku.
Podczas grudniowej sesji pod głosowanie poddane zostaną m.in. plany pracy Rady Gminy
Sośno na 2022 rok oraz projekty uchwał w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2022 - 2029, jak również budżetu gminy na rok 2022.
Pani Kry styna Wąsik poprosiła radnych, aby do biura rady zgłaszali tematy, które należałoby
ują«5 w planie pracy rady gminy celem ich realizacji w przyszłym roku.
Pozostając przy głosie podziękowała za udział w sesji, a także życzyła wszystkim zdrowych
i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które
opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem:
https://portal.posiedzenia.pl/Sosno oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku
danych.

Przewodnicz4ca Rady,Gminj Sośno

Krystffi@a&ąsik
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